



# Norsk Pointerklub

REFERAT  
STYREMØTE  
05.06.2019

<b>MØTETYPE</b>	Telefonmøte
<b>MØTELEDER</b>	Sven Tore Kittilsen
<b>PROTOKOLLFØRER</b>	Karianne Kayser
<b>DELTAKERE</b>	Sven Tore, Marianne, Lars Petter, Rune, Einar og Karianne Fravær: Odd og Lars Morten

Sven Tore ønsket velkommen.

Emner på dagsordenen

**SAK 37/19**

## KONSTITUERING AV STYRET

<b>DISKUSJON</b>		
<b>KONKLUSJONER</b>	<p><u>Følgende oppgaver er fordelt på medlemmer av styret:</u> Sven Tore Kittilsen, leder: Årboka og representant i RU. Marianne Sagstad, nestleder: Søknader om prøver og utstillinger for NPK, samt hovedprøven. Lars Petter Berg, styremedlem: RAS og sponsoransvarlig (med hjelp fra distriktene). Rune Hoholm, styremedlem: Økonomiansvarlig og representant i RU. Einar Einmo, styremedlem: Praktisk ansvar rundt avlskonferansen og hjelpe til som sponsoransvarlig. Lars Morten Håven, varamedlem: Klubbens årshjul og kalender. Odd Løvseth, varamedlem: Tillitsvervperm. I tillegg til styret utfører Karianne Kayser disse oppgavene: sekretær, NPK-butikken og medlemservice.</p>	
<b>GJØREMÅL</b>	<b>ANSVARLIG</b>	<b>TIDSFRISTDATOER</b>

**SAK 38/19****NY SEKRETÆR -  
EKSTERN**

<b>DISKUSJON</b>		
Karianne ønsker å avtre fra 1. juli 2019. Styret arbeider videre med å finne aktuelle personer til denne posten. Det ble også diskutert om hennes oppgaver kan deles opp i tre deler og fordeles på tre personer: sekretær, medlemservice og butikk.		
<b>KONKLUSJONER</b>		
<b>GJØREMÅL</b>	<b>ANSVARLIG</b>	<b>TIDSRISTDATOER</b>
Finne ny sekretær.	Styret	Snarest

**SAK 39/19****LEDER AV  
AVLSRÅDET –  
INTERN/EKSTERN**

<b>DISKUSJON</b>		
Kjetil Kirkhus ønsket å avtre som avlsrådsleder etter mai 2019. Styret har fått inn noen kandidater fra distriktene. I tillegg tar Sven Tore kontakt med avlsrådet for å høre om noen av dem ønsker å rykke opp som leder.		
<b>KONKLUSJONER</b>		
<b>GJØREMÅL</b>	<b>ANSVARLIG</b>	<b>TIDSRISTDATOER</b>
Ta kontakt med medlemmer av avlsrådet. Finne ny avlsrådsleder.	Sven Tore Styret	Snarest Snarest

**SAK 40/19****NYTT FORSLAG TIL  
LOVENDRING**

<b>DISKUSJON</b>		
<b>KONKLUSJONER</b>	NPK's lover er ført opp i forhold til NPK lovmal. Det er gjort justeringer og lovforslaget er sendt til FKF ved Tore Paulshus for godkjenning. Lovforslaget er kommet godkjent i retur og tatt opp i styret. Det blir nå sendt ut for gjennomlesning og for kommentarer til DR'ene. Innkalling til ekstraordinært representantskapsmøte pr telefon vil skje snarest hvor forslaget skal stemmes om. Tidspunkt for ekstraordinært RS: <u>Onsdag 26.juni klokken 19.00</u> på telefon. Dette publiseres på hjemmesiden med minimum 14 dagers varsel jf NPK's lover.	
<b>GJØREMÅL</b>	<b>ANSVARLIG</b>	<b>TIDSRISTDATOER</b>
Sende ut lovforslaget til DR'ene. Publisere innkallingen til ekstraordinært representantskapsmøte på hjemmesiden.	Karianne Karianne	Innen 11.06 Innen 11.06

**SAK 41/19****TILLITSVERVPERM  
- INTERNT**

<b>DISKUSJON</b>		
Tillitsvervpermen er et levende dokument som skal være et viktig redskap for alle med tillitsverv i NPK. Tidligere har informasjonen vært fysisk plassert i permer, men man har sett at dette vanskeliggjør kontinuerlige oppdateringer og det er uoversiktlig hvor permene befinner seg. Dokumentet vil fremdeles hete «Tillitsvervpermen», men det vil være et digitalt dokument som er tilgjengelig for tillitsvalgte via Dropbox.		
<b>KONKLUSJONER</b>	Odd Løvseth får ansvaret for å ferdigstille Tillitsvervpermen, samt gjennomføre kontinuerlige oppdateringer.	
<b>GJØREMÅL</b>	<b>ANSVARLIG</b>	<b>TIDSRISTDATOER</b>
Ferdigstille Tillitsvervpermen. Oppdatere Tillitsvervpermen. Legge Tillitsvervpermen i Dropbox.	Odd Odd Karianne	1. juli Kontinuerlig Snarest

**SAK 42/19****SPONSORANSVARLIG  
- INTERNT**

<b>DISKUSJON</b>		
<b>KONKLUSJONER</b>	Lars Petter blir sponsoransvarlig, og Einar hjelper til som sponsoransvarlig. Det er viktig å poengtere at sponsoransvarlige må få hjelp fra distriktene til å framskaffe sponsorer for klubben.	
<b>GJØREMÅL</b>	<b>ANSVARLIG</b>	<b>TIDSRISTDATOER</b>

**SAK 43/19****ØKONOMIANSVARLIG  
- INTERNT**

<b>DISKUSJON</b>		
<b>KONKLUSJONER</b>	Rune blir økonomiansvarlig. Han vil samarbeide med Per Dahle som tar seg av det daglige regnskapet, betaler fakturaer etc.	
<b>GJØREMÅL</b>	<b>ANSVARLIG</b>	<b>TIDSRISTDATOER</b>

--	--	--

**SAK 44/19**

**AVLSKONFERANSE**

<b>DISKUSJON</b>		
<p>Det har i lengre tid vært ønske om en avlskonferanse for NPK. Dette ble også tatt opp under distriktskonferansen 11.mai 2019. I den forbindelse ønsker styret at det gjennomføres en avlskonferanse i slutten av januar 2020.</p>		
<b>KONKLUSJONER</b>	<p>Det vil bli avholdt avlskonferanse i NPK i slutten av januar 2020. Lars Petter og Einar er ansvarlige for gjennomføringen av konferansen.</p>	
<b>GJØREMÅL</b>	<b>ANSVARLIG</b>	<b>TIDSRISTDATOER</b>
<p>Sette av tid og sted for avlskonferansen.            Starte arbeidet med RAS-gruppen som arbeider mot konferansen.</p>	<p>Einar            Lars Petter</p>	<p>1.august            Snarest</p>

**SAK 45/19**

**NPK-DELTAKELSE I  
RU**

<b>DISKUSJON</b>		
<p></p>		
<b>KONKLUSJONER</b>	<p>RU-møte på Gardermoen 14. juni. Rune har ikke mulighet til å stille denne dagen. Sven-Tore og Bente Bergersen (fra AR) stiller.            NPK ønsker å ta opp sak om forenkling av utdanning av eksteriørdommere.</p>	
<b>GJØREMÅL</b>	<b>ANSVARLIG</b>	<b>TIDSRISTDATOER</b>

**SAK 46/19**

**NPK-DELTAKELSE  
PÅ  
FUGLEHUNDTINGET  
2019**

<b>DISKUSJON</b>		
------------------	--	--

<b>KONKLUSJONER</b>	Gjennomføres 15. juni på Gardermoen klokken 09.00. Saker til behandling fra NPK: Evaluering av jaktprøvedommere. Sven Tore stiller som representant fra NPK sammen med Bente Bergersen (fra AR).	
<b>GJØREMÅL</b>	<b>ANSVARLIG</b>	<b>TIDSRISTDATOER</b>
Ta kontakt med personer som kan stille på Fuglehundtinget for NPK sammen med Sven Tore.	Sven Tore	Snarest

## SAK 47/19

# HOVEDPRØVEN 2019

<b>DISKUSJON</b>		
<ul style="list-style-type: none"> <li>-Hills har gått fullt inn som sponsor på både NM, NM-lag og kvalitetspartier på grunn av at Royal Canin ikke sponser arrangement med felling.</li> <li>-Arbeider med å få til et foredrag på fredagen av veterinærer som også vil ha stand og hjelpe til under prøven.</li> <li>-Utfordring med overnatting fordi Forsvaret skal disponere mange rom i løpet av uken.</li> <li>-Premier, diplomer etc er under kontroll.</li> <li>-Thomas Engh arbeider med dommerinvitasjoner.</li> <li>-Husk invitasjoner til NM-lag.</li> </ul>		
<b>KONKLUSJONER</b>		
<b>GJØREMÅL</b>	<b>ANSVARLIG</b>	<b>TIDSRISTDATOER</b>
Kontakte Forsvaret angående problematikk rundt overnatting. Sende ut invitasjoner til NM-lag.	Marianne Sven Tore	Snarest Snarest

## SAK 48/19

# UOFFISIELL FACEBOOKSIDE

<b>DISKUSJON</b>		
<b>KONKLUSJONER</b>	I flere år vært en Facebookside for Norsk Pointerklub (den offisielle NPK siden), og en Facebookgruppe med navn NPK Norsk Pointerklub (uoffisiell side). Styret har fått mange tilbakemeldinger over tid på at Facebook-sidene har vært for like, og at det har vært lett å misforstå hva som er hva. Styret ønsker at gruppen NPK skifter navn til Pointerforum.	
<b>GJØREMÅL</b>	<b>ANSVARLIG</b>	<b>TIDSRISTDATOER</b>

Kontakte Ole Ingebrigtsen for endring av gruppens navn.	Sven Tore	Er gjennomført.
---	-----------	-----------------

## SAK 49/19

## TOLGAPRØVEN

<b>DISKUSJON</b>		
<b>KONKLUSJONER</b>	NPK sjekker opp sin deltakelse i Tolgaprøven.	
<b>GJØREMÅL</b>	<b>ANSVARLIG</b>	<b>TIDSRISTDATOER</b>
Kontakte prøveledelsen for Tolgaprøven.	Sven Tore	Snarest

## SAK 50/19

## FELLESUTSTILLINGEN

<b>DISKUSJON</b>		
<b>KONKLUSJONER</b>	NPK har sjekket opp i sin deltakelse i Fellesutstillingen. Viktig at det lages en struktur og plan for Fellesutstillingen slik at Oslo/Akershus har oversikt over hva som er avtalt. Sven Tore tar kontakt med RU angående fordelingen av ansvar for Fellesutstillingen.	
<b>GJØREMÅL</b>	<b>ANSVARLIG</b>	<b>TIDSRISTDATOER</b>
Kontakte RU angående fordeling av ansvar. Lage plan/avtale for Fellesutstillingen.	Sven Tore Styret og Oslo/Akershus	Snarest

## SAK 51/19

## EVENTUELT

<b>DISKUSJON</b>		
<b>KONKLUSJONER</b>	Neste styremøte: Sven Tore finner dato i begynnelsen av august.	
<b>GJØREMÅL</b>	<b>ANSVARLIG</b>	<b>TIDSRISTDATOER</b>

<p>Referat fra Distriktskonferansen: Legges i Dropbox</p> <p>Signert protokoll fra RS 2019 ligger nå på hjemmesiden.</p> <p>Hovedlotteriet: Alle bøker er nå levert ut.</p> <p>Sponsoravtale med Royal Canin går ut til nyttår. Må starte arbeidet med hovedsponsorer.</p> <p>Grasrotandelen for NPK har fått avslag fra Brønnøysundregisteret på grunn av at det skal gå til en regional og lokal gruppe. Styret har klaget dette inn.</p> <p>Alle instruktører må sende inn sin aktivitetsplan til NKK. Dette er det informert om til DR'ene.</p> <p>Tidsfristen for momskompensasjonen er endret fra 3. juli til 1. juni.</p> <p>Apportbevis: Noen har arrangert apportbevisprøve på egen hånd mot betaling i regi av NPK. Sven-Tore tar kontakt med de det gjelder.</p> <p>Anita Engen har tatt over som DR i Oslo/Akershus i stedet for Lars Petter som nå går inn i styret og som ønsket avlastning som DR.</p> <p>Årboka 2018 gikk i trykken 29.05. Det tar ca tre uker før medlemmene får den i postkassen. Restopplaget sendes til Karianne.</p>	<p>Karianne</p> <p>Karianne</p> <p>Lars Petter og Einar</p> <p>Sven Tore</p> <p>Sven Tore</p>	
---	---	--